

No. 7515. SINGLE CONVENTION ON NARCOTIC DRUGS, 1961. DONE AT NEW YORK, ON 30 MARCH 1961<sup>1</sup>

N° 7515. CONVENTION UNIQUE SUR LES STUPÉFIANTS, 1961. FAITE À NEW YORK, LE 30 MARS 1961<sup>1</sup>

COMMUNICATION by ISRAEL

On 21 September 1966, the Secretary-General received the following communication from the Government of Israel with respect to the declaration made by the Government of the United Arab Republic<sup>2</sup> upon the deposit of its instrument of ratification of the above-mentioned Convention :

“The Government of Israel noted the political character of the declaration made by the Government of the United Arab Republic at the time of the transmission of the instrument of ratification. In the view of the Government of Israel, the Convention is not the proper place for making such political pronouncements. The Government of Israel will, in so far as concerns the substance of the matter, adopt towards the Government of the United Arab Republic an attitude of complete reciprocity.”

COMMUNICATION d'ISRAËL

Le Secrétaire général a reçu, le 21 septembre 1966, la communication suivante du Gouvernement israélien concernant la déclaration faite par le Gouvernement de la République arabe unie<sup>2</sup> au moment du dépôt de son instrument de ratification de la Convention susmentionnée :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement israélien a relevé le caractère politique de la déclaration faite au moment du dépôt de l'instrument de ratification du Gouvernement de la République arabe unie. De l'avis du Gouvernement israélien, la Convention ne constitue pas le cadre approprié pour des déclarations politiques de cette nature. En ce qui concerne le fond de la question, le Gouvernement israélien adopte, à l'égard du Gouvernement de la République arabe unie, une attitude d'entière réciprocité.

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 520, p. 151 ; for subsequent actions relating to this Convention, see Annex A in volumes 523, 530, 531, 533, 535, 538, 540, 541, 542, 557, 559, 561, 568 and 570.

<sup>2</sup> See United Nations, *Treaty Series*, Vol. 568, p. 364.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 520, p. 151 ; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 523, 530, 531, 533, 535, 538, 540, 541, 542, 557, 559, 561, 568 et 570.

<sup>2</sup> Voir Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 568, p. 365.